
Referat af bestyrelsesmøde 

19.11.24 

 

1. Gennemgang af referatet fra den 01.10.24. 

 

2. Det er fortsat uafklaret, hvilket selskab der har opgaven med vedligehold af udearealerne. Hans 

Peter Hollænder har taget opgaven til sig, og vi får info, når der er nyt. 

Udgifter til renovering af lejligheder hvor det er lejerens skyld, at der er sket skader, afholdes af 

lejeren. 

Brian kigger efter et Parkering forbudt skilt på depotet. 

 

3. Der har været en henvendelse vedr. støj fra Arnkilgade. Støjen er kommet i forbindelse med, at der 

er blevet skåret meget af hækken i september måned. Når der skal klippes hæk i 2025, skal firmaet 

kun klippe det absolut nødvendige af. 

 

4. Bestyrelsen bakker op om en ændring af repræsentantskabet, så der fremover er 78 medlemmer 

frem for 105. 

 

5. I cykelskuret er der lidt knebent med plads, og det indskærpes, at det er lejerne på 1. sal, der har 

brugsretten over cykelskuret, da stuelejlighederne og rækkehusene har deres eget skur og carport. 

 

 

6. Infostanderne trænger til en fornyelse af informationerne. Preben har opgaven og laver nye opslag 

med flagdage osv. 


